

## 鄞州新城

## Editorial Committee

Cina Supportation Strend Support Trends Remark Ambus Remark Farts 11 Farts 11 Farts 11 Farts 11 Farts 11 Farts 12 Farts







此为试读, 需要完整PDF请访问: www.ertongbook.com





蓝天绿地 和谐共融 Blue sky and green land, to be integrated here 13年,崛起一座新城。

13年、耐光的手指神奇地点向宁波城南那一片荒草蔓延的田野、一个新州速度与新州精神交脑的奇波在此伫立。 最一段历史的终结。是一个梦想的开始、影州以新城区建设为契机、快速融入宁波中心城区建设的鼓点中。

部州新城区,一个政治、高贸、居住、科技和教育的中心、也是一座以待色功能区块为支撑、融合江南水乡和说代气息于一体的宁波南部的壁画新城。

聚进為總大豐华局的外理立面,或作的高度与安度,是一种注流,这位着新城区落然日上的繁荣,而进,"水石城中,城石水 中; 緩在緩中,鐵在緩中"的风景,是一种送说,这位看人们幸福安閒的漂是; 然些八禄七枫的资间大道连幅层架的支通网络,是 一种连线, 建设总然加上弄щ的宽情与希望.

- 新城的而面毘日顧月昇的更響。新城的风情是霓虹闪烁的变幻。新城的魅力是一种历史与未来的呼应。

通过这些困惑,词迷那种风情。感受新城区无穷的魅力。但是否接一种美好的力量所打动了或许, 是高教园区里。 农香港径的 小路上跟猫的书用:或许, 显万达广场一个转角里, 跟亲的咖啡的浓香和动感的书类;或许是行或机关里进进出的忙碌身影, 南 那南务驾宇提星术能变势的电子屏幕……

还有女化艺术中心更一场又一场撮影的演出、斯州体育性型意动人心的要事。因书馆的静谧与非厚。博物馆的深沉与典观。韩 斯霍水想边飞鼓的琴曲。临入紧想。迎着晚霞漫步在和美的家园。与每一个亲切的脑鹿,含笑放意。新老影州人。和说此处,诗意 地格图。生活。

提的,当你打开这本高册的时候,一座薪城正以最截薪量开放的姿态拥抱你。而这一切,才到制起步。新的60平方公里的分区 裁划已经绘就,长丰流江铁间居住区、藩火片区建设相继拉开候幕,宁波南部陈务区正逐渐揭开华美丽幼,

历史的文脉在这里蕴操,传统在这里相敲。全球化的经济与文化、在这里对接、交流、等待吧、新的需造、新的房墓、也许就 在炊酬动画册之际、悄然促生。

Thirteen years have witnessed the growing op of a new city.

Thinteen years, with the finger of time pointed at the wild field in the south of Ninglio, a miracle of Yinzhou, as integrated its speed and spirit, is treated

It is the end of a history, and the beginning of a new dream. By taking the construction of the new urban area as the opportunity. Yinzhou will guickly join into the overall construction of Ningbo City.

Yinzhou new urban area is the center of politic, business, residence, technology and education, and also the beaufild acenery in the south of Nimbo, which is supported by unique functional block, and integrated the feature of canal town in southern China into modern times.

The magnificant externer want of high buildings, as well as its grand height and extent, at flamthulty represent the flourist of the new urban area the landscape; as an integration of Water. City and Greent, fairly manifestis people's satisfaction with finant height in the failfic network, as composed by eight horizontal roads and as your horizontal roads, also exhibit the enthusiasm and hope on this developing land.

The charm of the easy city eas only be described as the alternation of universe. The fination of non-lights art restriction of the part and this future While anyon is to satisfy a traditional or the satisfy the scalar of the scalar of the satisfy of the scalar of the part and this future reasons from the part of Higher Education Park, the coffee arrows and energies frythm as a some of Wande Plaza, the basy working people in the administrative exercise out the scalar of the scalar of

There are also wonderful performances in the Culture and Art Center, top-grade matches in Yinzhou, Gymnathin: peace and Artheness in the litrory, as well as the profondity and elegence in the museum. Ponder while infaning to its tweede along the water, and smile with each other while waiting in the homested, with altergiou in front of you. All people in Yinzhou will lead to a peace and fermonous life

When you open the aborn, the most beguttle searchy of the new only represented to you. But all of these manual at the begunting. The levoid of the new great, with a total area of 80km<sup>2</sup>, has been completed, the construction of Changieng Binking Entertainment & Residential District are Pershare Datrict will be standardsoon, and the velo Mingho South Commercial Area will be uncovered soon.

Here, the essence of history will be continued, the tradition will be integrated, and the communication with the world's according and culture will also be realized. A new miracle may arise while you're flipping the pages of this album









<sup>™</sup>此为试读,需要完整PDF请访问: www.ertongbook.com











